
1 

Zápisnica zo zasadnutia komisie kultúry 
dňa 9.4. 2019 

 

Prítomní: Ing. Filip Kaľavský, PhDr. Jana Cibereová, Mgr. Miroslav Dufinec, JUDr. Tímea 
Sotáková, Mgr. Erika Šimková, Mgr. Michal Korpa, Lukáš Očenáš, Róbert Kunč, Mgr. Lenka 
Juročková.  

Prizvaní: PaedDr. Martin Molnár, PhDr. Milada Tomková, Ing. Iveta Palečková   
 
Program:  
 
1. Prerokovanie návrhu zápisu do kroniky za rok 2017 
 
2. Prehľad významných jubileí v budúcich kalendárnych rokoch 
 
3. Vyhodnotenie rozpočtu MsKS za rok 2018  
 
4.  Informácia o príprave Jarného jurmarku 
 
5. Návrh plánu práce a termínov zasadnutí na II. polrok 2019 
 
6. Rôzne 
 

 
Z účasti na zasadnutí Komisie kultúry sa ospravedlnila MUDr. Iveta Jasovská, PaedDr. Martin 
Molnár. Zasadnutie komisie otvoril a viedol predseda komisie Ing. Filip Kaľavský, ktorí privítal 
prítomných. V úvode bol program doplnený o bod Návrh plánu práce a termínov zasadnutí na 
II. polrok 2019.  

R o k o v a n i e 

1. Prerokovanie návrhu zápisu do kroniky za rok 2017 
 
Členovia komisie boli oboznámení s návrhom zápisu do kroniky za rok 2017. Keďže sa 
kronikár mesta Martin Molnár ospravedlnil návrh predniesol Mgr. Martin Urban.  

 Mgr. Miroslav Dufinec – upozornil na gramatické chyby, ktoré sa v návrhu zápisu 
nachádzajú. Taktiež navrhol do kroniky doplniť: 

• Folklórny súbor Zemplín do 8. kapitoly – Spolky a organizácie  
• 60. výročie Folklórneho súboru Zemplín a 45. výročie Detského folklórneho súboru 

Zemplín do 10. kapitoly – Kultúrno-spoločenské udalosti.  
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 Ing. Iveta Palečková sa informovala či sa kronika ručne prepisuje. Odpoveď bola, že 
kronika sa neprepisuje, čo prítomní označili za chybu. 

 Mgr. Lenka Juročková sa informovala, kto určuje, čo bude zapísané v kronike. 
 PhDr. Jana Cibereová poznamenala, že možno sa zdá, že je v Michalovciach pokles 

obyvateľstva, ale kronikár vychádzal zo Štatistického úradu, nie zo záznamov z matriky, 
kde sú údaje iné. 

       

Hlasovanie: Komisia kultúry Mestského zastupiteľstva v Michalovciach na svojom zasadnutí, 
ktoré sa uskutočnilo 9.4. 2019, prerokovala návrh zápisu do kroniky za rok 2017. Odporúča 
doplniť: 1. Folklórny súbor Zemplín do 8. kapitoly – Spolky a organizácie  
               2. 60. výročie Folklórneho súboru Zemplín a 45. výročie Detského folklórneho   
súboru Zemplín do 10. kapitoly – Kultúrno-spoločenské udalosti.  
 
2. Prehľad významných jubileí v budúcich kalendárnych rokoch 
 
Pracovník Zemplínskeho múzea Mgr. Martin Urban informoval o významných jubileách v roku 
2020: 

• 1770 – bol v Michalovciach veľký požiar a bol poškodený rímskokatolický farský Kostol 
Narodenia Panny Márie. S tým je spojené aj 250. výročie farnosti. 

• 1870 – 150. výročie založenia prvého finančného ústavu – Michalovská sporiteľna, 
priemyselná, obchodná banka.  

• 1920 – 100. výročie odkedy sa začal vychádzať úradný časopis Zemplínskej župy  
• 1920 – 100. výročie založenia miestny odbor Matice slovenskej  

 
Hlasovanie: Komisia kultúry berie na vedomie informáciu o významných jubileách v roku 2020 
 
 
  3. Vyhodnotenie rozpočtu MsKS za rok 2018 
Riaditeľka Mestského kultúrneho strediska v Michalovciach informovala prítomných členov 
komisie kultúry o vyhodnotení rozpočtu MsKS za rok 2018.  
/vyhodnotenie rozpočtu MsKS 2018 nájdete v prílohe/ 
 
Hlasovanie: Komisia kultúry berie na vedomie vyhodnotenie rozpočtu MsKS za rok 2018 
 
4. Informácia o príprave Jarného jarmoku 
Riaditeľka PhDr. Milada Tomková informovala prítomných o pripravovanom programe 19. 
ročníka Jarného jarmoku. /Nájdete v prílohe/ 
 
Hlasovanie: Komisia kultúry berie na vedomie informáciu o príprave Jarného jarmoku 
 
 riaditeľka MsKS informovala prítomných o podujatiach, ktoré nie sú zaznamenané 

v kultúrnych podujatiach 
 predseda komisie sa, čo sa vyžaduje od MsKS, ak podujatie MsKS, ak podujatie nie je 

v priestoroch MsKS, riaditeľka odpovedala, že po väčšinou ozvučenie 
 predseda komisie sa taktiež informovala ako je to s personálnym zabezpečením 
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5. Návrh plánu práce a termínov zasadnutí na II. polrok 2019 
 
Komisia kultúry sa zhodla, že v júli komisia zasadať nebude a zasadnutia sa posúvajú na 14.00 
hod. 
/Plán rokovania na II. polrok 2019 zašlem až po májovom zasadnutí mestského zastupiteľstva/ 
 
Hlasovanie: Komisia kultúry schvaľuje Plán rokovania komisie kultúry na II. polrok 2019 
 
6. Rôzne 
 
Riaditeľka Matice Slovenskej v Michalovciach oboznámila prítomných, že pripravujú 
Medzinárodný letný tábor v Tatranskej Lesnej. 
 
Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť.  
 
 

Ing. Filip Kaľavský v. r. 
                                                                                                                        predseda komisie 

 

 

Zapísala: Mgr. Adela Vojnová 


